

## **Referat styremøte 7/10-19**

### **GEILO RIDE OG KJØREKLUBB**

- **Sak 1:**

**Registrere fremmøte.**

Åse, Merete, Elin, Jarl Rune, Anders, Jan, Giljar, Lollo

- **Sak 2:**

**Valg av person som sammen med styreleder skal medundertegne protokollen**

Åse

- **Sak 3:**

**Status rideskole?**

Det har vært mange påmeldte på knøttekurset i høst, får se om de fortsetter på neste kurs. Instruktøren sjekker med foreldrene på siste kurstilfelle om de ønsker å fortsette på neste kurs.

Bør få info ut til foresatte om aktiviteter klubben har, og invitere dem til å bli medlemmer.

Hallen er ofte opptatt. Fint om de som booker skriver om de ønsker å være alene, eller om de kan tenke seg å ha med andre.

Lollo tar det videre med de faste brukene

**Instruktører? Voltige? Status hester, helse og drift?**

Hestene har det bra.

- **Sak 4:**

**Stevner 2019. Klubbstevne? Utvidet klubbstevne?**

Utvidet klubbstevne ble avlyst, en av årsakene er at vi mangler teknisk personell.

Klubbstevne er til helgen.

Må sette datoer tidligere neste år for å kunne planlegge bedre.

Til neste år ev prøve å få til et stevne for knøttene.

Invitere andre klubber til klubbstevne, rimeligere medlemskontigent for disse.

Samarbeide med de andre klubbene for å samkjøre datoer og hjelpe til som funksjonærer.

Giljar tar det med stevnegruppen.

- **Sak 5:**

**Årshjul året 2019.**

Vi må hjelpe Maiken med og oppdatere.

Stevne på Skaga har vært, stevnetrening har vært.

- **Sak 6:**

**Økonomi oppdatering hittil 2019.**

Status som før.

Åse har undersøkt med Skatteetaten i forhold til skattefrie inntekter fra organisasjoner, og frikort per person.

Det vil bli kun bli innrapportert på de som vi er sikre på at kommer over grensen på 10.000kr/år. Det må lages en oversikt på hvor mye hver enkelt tjener for å kunne ha kontroll på når de overskrider grensen og skal innrapporteres.

- **Sak 7:**

**Klubbhus, ansvar og regler? Status dugnad?**

Går fint.

- **Sak 8:**

**Oppdatere dokumentflyt på hjemmeside.**

Åse undersøker med Ludo igjen.

- **Sak 9:**

- **Prosjekt drenering bak stall?**

- Dette punktet brukte vi en del tid på at diskutere forskjellige løsninger, noe som er viktig for at få det mest hensiktsmessig til hestenes beste og bruk av hallen. Morten Dybsjord skal grave, det vil bli gjort i løpet av oktober. Giljar og Anders har overordnet ansvar for dreneringsprosjektet. Styret har godkjent at de får lov å ta beslutninger alene ift dreneringsprosjekt.

- **Sak 10**

- **Brannalarm?**

- Rørdeler mm har kommet. Anders tar ansvar for montering. Vi har blitt sponset liftleie.

- Hvem skal varsles hvis brannalarmen utløses? Lollo, Merete, Anders, Jan. Vi sjekker med Lene Kristin om hun kan tenke seg.

- **Sak 11**

- **Status rapport Mattilsynet? Fremdriftsplan avvik rapport?**

- Jarl Rune har kontakt med Mattilsynet og rapporterer fortløpende til dem om hva vi gjør iht mangler.

- Isolatboksen kan den kombineres med vaskespilt?

- Lager et forslag på kombinert vaskespilt m

- varme/ventil/avløp nede v brakka og sender til Mattilsynet.

- Frist september 2020.

- Vi må ha en langsiktig plan i forhold til behov: lagerplass, tørking av dekken.

- Det beste hadde vært og ha dusj i stallen. Hvis vi velger å bygge inn stallen må vi ha ventilering.

Det er en del ting som er ønskelig å gjøres noe med, som f.eks nytt underlag i ridehallen og luftehage. Beitene trenger fikses på, men vi må prioritere drenering og brannalarm. Dette punktet tok stor del av møtetiden, noe som er riktig og viktig så vi får strukturert opp videre arbeid til hestenes og driftens beste.

- **Sak 12:**

- **Aktivitetsgruppen status?**

- Det går bra. Maiken var ikke tilstede og kunde fortelle mer spesifikt.

- **Sak 13:**

- **Diverse**

- Giljar har fått en forespørsel om vi er interessert i en ny medlem, som ønsker å ta dommerkurs i sprang. Elin undersøker hvor mye som blir dekket av kretsen og tar kontakt med Giljar.

- Det vil bli kurs i Mounted games rundt juletider. Elin kommer tilbake med dato.

- Forslag på juleshow 22 desember. Lollo sjekker med aktivitetsgruppa.

- Øyovegen er ikke godt nok skiltet med at den brukes av ryttere og andre til hest. Kommunen har vært på befaring og sett på trafikksikkerheten på veien.

- Giljar har vært i kontakt med kommunen vedrørende utfordringene ryttere har på veien og fikk til svar at vi har dispensasjon at ri på sykkelveien.

- Jarl Rune har vært i kontakt med grunneiere og vegstyret på «hytteveien» og de har godkjent at vi bruker veien til riding.

- Elin har undersøkt om Retura har en returordning på landbruksplast og de har de ikke.

Vi burde ha en mer praktisk løsning for platen til forballene, et forslag var å ha en henger stående som platen kan legges direkte på.

- **Sak 14:**

**Neste styremøte?**

Mandag 25 november kl 18.00 på Highland



**Jarl Rune Kjæmperud**



**Åse G Dalmyr**

**Styreleder**